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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Itt a státusz, hol a státusz?„ címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Petrétei József igazságügyi és rendészeti miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Fidesz - Magyar Polgári Szövetség már többször kinyilvánította, hogy semmilyen létszám-
leépítést, státusz-elvonást, források kivonását nem támogatja sem a rendőrségnél, sem a
határőrségnél. Ezzel szemben az országos rendőrfőkapitány utasítására csak Budapesten a
javaslattól eltérően (1300 fő) 639 fő státusz elvonásaa történik. Fontosnak tartjuk a kerületek
megerősítését mind létszámban, mind technikában . Az integráció kapcsán is egyre több
feladat hárul majd a kerületi kapitányságokra .

Fentiekre tekintettel kérdezem a Miniszter urat :

Van-e arról tudomása a tisztelt Miniszter úrnak, hogy az országos főkapitány utasítására
státuszelvonások, azaz létszám leépítések zajlanak?

Mi indokolja, hogy csak Budapesten 639 státuszt vonnak el az országos rendőr-főkapitány
utasítására, ezen belül Közrend FőoszUlyáró140 fő, a Közlekedési Főosztályról 50 fő került
elvonásra?

Mi indokolja a közel 400 státusz elvonását akkor, amikor Budapesten már eleve létszám-
hiánnyal küzdenek a kerületek, akkor, amikor a szolgálatok ellátását már csak nehézkes
átszervezésekkel képesek megoldani a kapitányok?

Tisztelt Miniszter úr, lát-e arra lehetőséget, hogy a Rendőr Szakközépiskolából kikerülő
végzősökkel, valamint a Rendőrtiszti Főiskoláról kikerülő végzős hallgatókkal erősítsék meg
a kerületeket?
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Mi indokolja, és tudott-e arról, hogy 2007 . június 1-jével fog életbe lépni az a szerződés,
melyet az országos rendőr-főkapitány írt alá az objektum őrzés-védelmével kapcsolatban,
mely szerződés két évre szól, és ezáltal az objektum védelmét egy civil biztonsági szervezetre
bízzák? Tudható-e a szerződés pontos tartalma, összege, a vállalt feladatok pontos
megnevezése?

Mibe kerül ma a magyar államnak egy rendőr, aki objektum őrzés-védelmet lát el?

Budapest, 2007 . május 16 .

Csampa Zsolt
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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